
83.I.1 - IV sesja Rady Miejskiej, 30 grudnia 2014 

Interpelujący radny: Marcin Dadel 

Radny, w kontekście wcześniejszej sprawy zapytał o realizowany w Słupsku projekt e-urząd, 

czy jest jakaś strategia związana z udostępnianiem usług elektronicznych mieszkańcom. 

Powiedział, że wykorzystując system ePUAP przesłał wniosek – informację o tym, że 

sprzedał samochód i ten wniosek został przyjęty elektronicznie, ale zdziwienie wzbudził fakt, 

że po dwóch tygodniach otrzymał pismo z Urzędu Miejskiego w Słupsku – był to list 

polecony za 4,50 zł zawierający wydrukowaną umowę, którą wcześniej wysłał skanem, z 

pieczątką, że elektronicznie wysłane pismo zostało przyjęte. Powiedział, że rozumie, iż 

ePUAP ma uprościć przekazy dokumentów elektronicznych i wie, że są na pewno jakieś 

ogólnokrajowe przepisy, które to regulują, ale czy na pewno w Słupsku robi się to dobrze i 

czy na pewno na pismo wysłane elektronicznie powinienem dostać pocztą tradycyjną 

odpowiedź, bo to są po prostu koszty dla Urzędu i gdyby wiedział, to by przyszedł osobiście i 

nie narażałby Urzędu na 4,50 zł. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/538.html



